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خيص المسبق ي نافذة الجمارك الموحدة للتجارة ) أفق البحرين(  الموضوع: اجراءات التر
ف 

 للكائنات الفطرية المهددة بالإنقراض من المجموعات الحيوانية والنباتية

 

خيص المسبق ي نافذة الجمارك الموحدة للتجارة  يعلن المجلس الأعلى للبيئة عن بدء تطبيق التر
ف 

الطيور النادرة مثل للكائنات الفطرية المهددة بالانقراض وأجزائها ومنتجاتها ) ) أفق البحرين( 

، السلاحف، دهن .. كالصقور والببغاوات والكوكاتو  ، جلود التماسيح والثعابي   النادرة، الدلافي  

ة تجإلخالعود والبخور، الغزلان ...   2019يونيو  10ابتداء من  ة لمدة اسبوعي   ريبي( وذلك لفتر

 بأن اجراءات البت 2019يونيو  24ولغاية 
ً
 أيام.  3سوف تتم خلال  ، علما

اد وتصدير الكائنات الفطرية المهددة بالانقراض:  خيص المسبق لاستت   متطلبات التر

اد:   الاستت 

رة أو الدولة  CITESنسخة أصلية من شهادة اتفاقية سايتس  -
ِّ
صادرة من الدولة المصد

 معيدة التصدير. 

 التصدير أو إعادة التصدير: 

 صادرة من المجلس الأعلى للبيئة.  CITESنسخة من شهادة اتفاقية سايتس  -

 

Subject: Procedure for issuing pre-approval license (for endangered species of Wild 

Fauna and Flora  

The Supreme Council for the Environment announces that the any import, export 

or re-export endangered species and their parts and products (such as falcons, 

parrots, Cokato, crocodile skins, rare snakes, dolphins, turtles, agarwood (Oud), 

deer ...etc) will subjected to pre-approval license through the Electronic System of 

Bahrain Custom (OFOQ) for trial period of two weeks starting from 10 to 24 June 

2019. Note that issuing of the pre-approval permit will take three working days. 

Pre-approval Requirements for Import and Export of Endangered Species: 



Import: 

- Original copy of the CITES Certificate issued by the exporting country or the re-

exporting country. 

Export or re-export: 

- A copy of the CITES Certificate issued by the Supreme Council for Environment. 


